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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Jennie Nilsson (S)

2020/21:852 Licensjakten på varg 2021

År 2013 beslutade riksdagen att vargpopulationen i Sverige skulle ligga på 
170–270 individer. 

Under våren 2020 har en omfattande inventering av den svenska vargen 
genomförts, och 365 vargar är dna-registrerade. På detta antal gjorde sedan 
Naturvårdverket sina beräkningar om att 24 individer skulle delas upp mellan 
varglänen för 2021 års licensjakt. Västmanland tilldelades en halv individ trots 
sin höga andel av varg i förhållande till boende och djurbesättningar i länet. 
Västmanland är även det län med flest vargar per invånare i Sverige.

Naturvårdsverket har dock räknat fel vid uträknandet av 24 individer till 2021 
års licensjakt på varg då 2020 års föryngring inte varit inräknade. 
Naturvårdsverket ska enligt uppgifter ha räknat om.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Jennie Nilsson:

 

Avser statsrådet att arbeta för att 2021 års licensjakt kommer ske på fler 
vargindivider än 24 stycken och att en ny proportionerlig fördelning görs 
mellan varglänen?

………………………………………

Åsa Coenraads (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-12-03
Besvaras senast
2020-12-16 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


